## 创新赋能生态·进化重塑未来 2018 中国国际造纸创新发展论坛帷幕开启

## Innovation Remolding the Ecology, Evolution Reconstructing the Future

The Notice on Convening 2018 China International Paper Innovation and Development Forum

2018中国国际造纸创新发展论坛将于2018年8月29日在上海世博展览馆举行。本届论坛以"创新赋能生态•进化重塑未来"为主题,针对造纸行业的创新发展、生态构建、进化模式、未来趋势、前沿探索等热点话题,搭建以企业为主体、市场为导向的沟通合作平台,邀请主管部委领导、行业专家、科研学者、知名企业家,以及业内各界人士进行交流研讨,分享合作,让创新更快融入行业,驱动企业更好发展。

中国国际造纸创新发展论坛是由中国造纸学会、中国造纸协会、中国制浆造纸研究院有限公司共同主办,中国造纸杂志社承办,并联合各级造纸行业组织、国内外领军企业共同打造的一个科技创新引领发展的行业高端论坛。今年论坛在保持往届优势项目的基础上,精心设计主题,邀请重量级嘉宾,增加内容环节,细分研究报告,共铸高端、开智、畅享的创新平台。

2018 中国国际造纸创新发展论坛 包括多项活动,由浙江华章科技有限公 2018 China International Paper Innovation and Development Forum will be held at Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center on August 29<sup>th</sup>. 2018 China International Paper Innovation and Development Forum takes "Innovation remolding the ecology, evolution reconstructing the future" as the main themes, will encircle the latest development trend of paper industry, ecological construction, evolutionary models, future trends, frontier exploration and other hot topics to set up the communicative and cooperative platform dominated by enterprises and guided by market demand, will invite relevant leaders, experts both at home and abroad, well-known entrepreneurs and people in all circles of the industry to enter into in-depth discussions, exchange and cooperation. Let the innovation quickly, deeply melts into to the industry development and promote the development of the enterprises in a faster and better way.

China International Paper Innovation and Development Forum is jointly organized by China Technical Association of Paper Industry, China Paper Association and China National Pulp and Paper Research Institute Co., Ltd., managed by China Pulp and Paper Magazines Publisher, and associates with paper industry organizations at all levels throughout the country, leading enterprises at home and abroad to create a industry event which technology innovation leading the development. This year, on the basis of maintaining previous superiority projects, the forum will design themes carefully, invite heavyweight guests, add content links, subdivide research reports, and create highend, open-minded and smooth sharing innovative platform.



司冠名,将发布《2018中国造纸产业竞争力报告》《2018中国造纸产业社会责任报告》等报告,并围绕论坛主题进行主题演讲、专题演讲和高端对话。创新论坛还得到了上海轻良实业有限公司、广东诚铭化工科技有限公司等企业的大力支持,论坛期间还将举行"上海轻良20周年庆典活动"。国际造纸创新发展论坛与中国国际造纸科技展览会、国际造纸技术报告会同期举行,欢迎各界人士踊跃参与,共话行业发展。

欲了解更多信息,请与组委会联系。

2018 China International Paper Innovation and Development Forum will be title supported by Huazhang technology Co., Ltd, will release "Competitiveness Report of China's Papermaking Industry in 2018", "Social Responsibility Report of China's Papermaking Industry in 2018" and other reports, will involve segments of keynote speeches, special speeches and high-end dialogues around the forum's main themes. The forum will be also received strong support from Shanghai Qingliang Industry Co., Ltd., Guangdong Chengming Chemical Technology Co., Ltd. and other companies, and the "Shanghai Qingliang 20<sup>th</sup> Anniversary Celebration" will be held during the forum. 2018 China International Paper Innovation and Development Forum will be held in conjunction with 2018 China International Paper Technology Exhibition (August 29-31<sup>th</sup>) and 2018 International Paper Technical Conference (August 30<sup>th</sup>), and welcome people actively involved to discuss the development of the industry together.

## 联系方式/Contacts

郭彩云 Guo Caiyun +86-10-64778171 15810270478 王 岩 Wang Yan +86-10-64778165 13661114233 邹 怡 Zou Yi +86-10-64778170 18311067567

E-mail: cpi@vip.163.com